
Juankosken Pitäjäraadin kehittämistoiveita:  

- Kehittämisrahan selkeä haku (toiminta) miten ja mihin sitä voidaan käyttää. 

Hakeminen ei olisi liian byrokraattista ja että tiedämme miten prosessi etenee. 

Esimerkkinä meillä Muuruveden uimaranta. Jos kehittämismäärärahan hakuun tulee olla jo tarkat 

budjetoinnit yms niin kuka/mikä taho auttaa sen laadinnassa 

jotta siitä saadaan oikeanlainen. Miten 90 000 kehittämismääräraha "jaetaan" kuuden maaseututaajaman 

kesken. Vai pitääkö haetun kohteen olla kaikkien yhteinen kohde. 

Nyt saimme Muuruveden uimarantaan (5000€) mielestäni pienehkön summan, Riistavesi sai todella ison 

loven kokonaisbudjetista. Mikä on ehdottomasti mielestäni tosi HYVÄ juttu, näin pitää ollakkin kun on hyvä 

kohde. 

Eikö ole mahdollista määritellä sen toimintarahan lisäksi jokaista maaseututaajamaa kohden vuosittainen 

mahdollinen haettava summa juuri Pitäjäraadin omaan taajamaan? Tietenkin kohteen olla hyvä ja 

hyväksyttävä ajatus asuinolosuhteemme kehittämiseen. 

- Lähidemokratiajaoston yhteiset tapaamiset on hyvä ja eteenpäin vietävä toimintatapa. 

Mielestäni Janne Hentusen puheenvuoro lopussa oli hyvä, mihin Pitäjäraadit keskittyy; arjen hyvinvointiin,  

sekä pienempiin kokonaisuuksiin omalla paikkakunnallaan. Epäkohdista (jos niin koetaan) voidaan tuoda 

asioita esille, mutta sitten kaupunki kohdentaa ne oikeaan osoitteeseen käsittelyyn ja vie niitä eteenpäin. 

- Mielestäni täysin samanlaista sabluunaa 6 eri Pitäjäraadin toimintaa ei voida luoda. Olemme niin erilaisina 

paikkakuntia kuitenkin. 

- Ainakin itselle kaavoitus ja rakentaminen tuntuu Pitäjäraadille liian isolta asialta, niille löytyy omat 

organisaatiot kaupungilla. Asukkaiden huolen voi aina tuoda esille ja ilmaista.  

- Pitäjäraatilaiset voivat myös opastaa kuntalaisia Kuopion kaupungin palautelomakkeen käyttöön, jokainen 

asia ei tarvitse mennä raadin kautta. 

- Asiallinen vuorovaikutus niin raatilaisten kuin kaupungin virkailijoiden puolelta on hyvä käytäntö. 

 


